

## 【**PPO** 河马假期旅游有限公司

## TOURS & TRAVEL SDN BHD

Wisma J&A, No.2, Jalan Bayu Tinggi 2/KS 6, Batu Unjur, 41200 Klang, Selangor, Malaysia.

TEL: 03-3323 3330 EMAIL: travel@hippoholidays.com / info@hippoholidays.com.my

FAX: 03-33243330 WEBSITES: www.hippoholidays.com.my

# 八国主题



KPI /I N. No. 4472

Tour Code: WJN



★风味餐: ●新春团圆餐●深坑豆腐宴●蒙古烤肉+涮涮锅●台式海鲜餐

● 金品小笼包● 中华料理● 伍角船板主题餐厅

## 精简行程:

## 第一天 抵达桃园/台北 (机上用餐/晚餐)

西门町

酒店: 台北豪景酒店或同级

## 二天 台北 (早/午/晚餐)

- 木栅动物园
- 深坑豆腐街
- 台北101广场 网景台自费
- 饶河街夜市

酒店: 台北豪景酒店或同级

## 第三天 阳明山/宜兰/台北 (早/午/晚餐)

- 阳明山北投温泉 (二人一室或大众裸汤)
- 珍珠宝石中心
- 野柳风景区
- 淡水老街
- 渔人码头

酒店: 台北豪景酒店或同级

## 第四天 台北 (早/午餐/-)

- 小人国主题乐园
- 原住民特产中心 (灵芝茶艺馆;蜂王浆)
- 美丽华百乐园
- 士林夜市

酒店: 台北豪景酒店或同级

## 第五天 台北 (早/午餐/-)

- 士林官邸花园
- 貔貅天绿招财馆
- 忠烈祠
- 中正纪念堂
- 宁夏夜市

酒店: 台北豪景酒店或同级

## 第六天 台北-回程 (早餐/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。

## 观光景点:







## 台北

- 西门町-西门町现在被称为台北的「原宿」,除了有日文杂志专卖店外,各种日本的书籍 唱片、服饰等,几乎都同步流行,是所谓「哈日族」的天堂。
- 木栅动物园-是亚洲最大的动物园。园内有13个动物展区,在环境的布置上,采用最进步 的"地理生态展示法",即让动物拥有与其原生地类似的居住环境。园区的多元化是您来 台北旅游不可错过的。
- **深坑豆腐街-**深坑以豆腐打响观光知名度,深坑老街更是人们心目中品尝豆腐美味的最佳
- 台北101广场-里面有豪华高级大型购物中心,游客可自费搭全世界快速电梯抵达89楼欣赏 台北景观。
- **饶河夜市**-可以品尝到许多台湾著名美味小吃,例如:润喉的古早豆花,蚵仔面线。
- 野柳风景区-砂岩在海水经年累月的冲刷侵蚀之下,自然而然形成许多天然岩石,像是最为人熟 知的女王头,仙女鞋等。
- 淡水老街-可以品尝美味的阿婆铁蛋、阿给、淡水鱼丸等都是不可错过的地道美食,还可 以欣赏百年历史的老镇
- 渔人码头-位於淡水河出海口的地方,黃昏時的情人橋以及輪船造型的福容饭店都是摄影 爱好者的百拍不厌的景点。
- ◆ 小人国主题乐园-小人國裡有各式各樣的主題,其中迷你世界裡有迷你台弯、中國、歐洲 、美洲以及亚洲,观赏世界縮影。除此之外,还有游乐历险馆,包括歐洲室內樂園、印地 安历险区、尼羅河历险区和寰球小火車等室內、外游乐设施,老少咸宜。
- 美丽华百乐园-位於台弯台北市中山區的大型綜合用途購物中心,而設置在百貨商場建物 楼顶的摩天轮,也是大台北地區非常受歡迎的地标建筑之-
- ◆ 士林夜市-是台北市大规模的观光夜市,因邻近学区拥有众多年轻族群客层,加上捷运站 及公车交通便利而成为具有指标性的夜市。士林夜市拥有众多小吃美食,像是士林大香肠 蚵仔煎、臭豆腐、冰品及大饼包小饼等。
- 士林官邸花园-官邸分為花園與官邸兩部份,官邸過去為故總統蔣中正與蔣夫人宋美齡的 住所并一直門禁森嚴,但現時已開放供遊人參觀列為國定古蹟,並時常有花卉展展览。
- 忠烈祠-观赏每小時衛兵交接換哨儀式。
- 中正纪念堂-一栋为纪念中华民国总统蒋中正而兴建的建筑,其旧址为日治时代台湾军山 炮与步兵第一连队之军用地。
- 宁夏夜市-自费享受台湾当地特色美食。

## 阳明山

● 阳明山北投温泉-北投温泉位於台北市北投区,用有不同的泉质与色泽,泉质大约有白磺 青磺、铁磺三种,白磺水色呈白、属弱酸性,青磺酸性较强、腐蝕力高,铁磺则因含铁 水色呈淡红褐色,可结合SPA与芳香疗法,让泡汤、温泉浴层次更上一层。

## 宜兰

● 野柳奇石公园-著名的景点有女王头,仙女鞋等。九份~昔日的金矿产区,也是电影"悲情 城市"的外景地。

| 出发日期: |    |               |    | 航班行程:      |    |      |    |
|-------|----|---------------|----|------------|----|------|----|
|       | 团费 | 机场税及<br>燃油附加费 | 小费 | 旅行社<br>代收费 | 签证 | 旅行保险 | 总数 |
| 成人    |    |               |    |            |    |      |    |
| 小孩    |    |               |    |            |    |      |    |

Travel Agent:



# HIPPO 河马假期旅游有限公司

## TOURS & TRAVEL SDN BHD

Wisma J&A, No.2, Jalan Bayu Tinggi 2/KS 6, Batu Unjur, 41200 Klang, Selangor, Malaysia.

TEL: 03-3323 3330 EMAIL: travel@hippoholidays.com / info@hippoholidays.com.my FAX: 03-3324 3330 WEBSITES: www.hippoholidays.com.my

6D5N

## TAIPEI/YELIU/DANSHUI/ YANGMINGSHAN + WINDOW ON CHINA THEME PARK



KPI /I N. No. 4472

Tour Code: WJN



Special Cuisine:

- CNY Reunion Dinner ShenKeng Bean Curd Cuisine
- Mongolia BBQ + Shabu Shabu Taiwanese Seafood Meal
- Jin Pin Dumplings Taiwanese Authentic Cuisine
- Five-Dime Restaurant

#### Schedule:

## D1 ARRIVAL TAOYUAN/ TAIPEI(MOB/D)

Xi Men Ding

Hotel: Taipei Riverview Hotel or similar

## D2 TAIPEI(B/L/D)

- Taipei Zoo
- **Shenkeng Tofu Street**
- Taipei 101 shopping mall
- Rao He Street Night Market Hotel: Taipei Riverview Hotel or similar

## D3 YANGMINGSHAN / TAIPEI (B/L/D)

- Yangmingshan Beitou Hot Spring (2Person Per Roomor Public Naked Soup)
- **Pearl and Jewellery Centre**
- Yeliu Scenic Area
- **Danshui Old Street**
- Fisherman's Wharf

Hotel: Taipei Riverview Hotel or similar

## D4 TAIPEI(B/L/-)

- Window on China Theme Park
- **Local Product Shop** (LinZi Tea House & Royal Jelly)
- Miramar Entertainment Park
- **Shihlin Night Market**

Hotel: Taipei Riverview Hotel or similar

## D5 TAIPEI (B/L/-)

- Shilin Residence Garden
- Pixiu Museum
- Martyr's Shrine
- Chang-Kai Shek Memorial Hall
- NingXia Night Market

Hotel: Taipei Riverview Hotel or similar

## **D6 DEPARTURE TAIPEI** (B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

#### Tourist Attractions:







## TAIPE

- XiMenDing- Ximending has been called the "Haraiuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei".
- Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese culture.

  Taipei Zoo It is the most famous zoological garden in Taiwan and a leader in conservation, research and education, and recreation. It is also the largest zoo in Asia, the park has 13 animals exhibition
- Shenkeng Tofu Street You could not only taste the delicious Tofu but also experience the process
- Taipei 101 shopping mall Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses)
- Rao He Street Night Market-covers various kinds of booths for general merchandises, accessories and yummy snacks, all at low and affordable prices.
- Yeliu Scenic Area Yeliu Scenic Area is a geological wonder with dozens of fascinating rock formations in a coastal setting.
- Danshui Old Street-Do not misses the chance to fulfil your taste buds! Taiwanese snacks which you might want to give it a try such as fish ball soup, oily bean curd (Ag Gei), iron egg, etc. You can also eniov the centennial history of the old town.
- Fisherman's Wharf the filming site of the popular TV drama serial "Meteor Garden". Especially the scene of the Lover Bridge of Tamsui.
- Window on China Theme Park has the tallest water flume ride in Asia. It is 12 stories high, and it is very exciting and scary. In addition, there are many different rides in the amusement park such as "Thunder Rain", "Nile beach", Taiwan's first 360 degree spinning "Rocking Boat, cute "Strawberry Ferry Wheel", "Flying Planes", "Jumping Stars", etc. European Castle Amusement Park is a kids' favourite. No matter rain or shine, kids can enjoy themselves there.
- Miramar Entertainment Park- is a shopping mall. On the roof of Miramar Entertainment Park is a 70-metre tall Ferris wheel, second tallest in Taiwan.
- Shihlin Night Market-Considered to be the largest and most famous night market in the city. Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs.
- Shilin Residence Garden- the ground area can be divided into two parts of garden and official residence as known as former President Chiang KaiShek and Madam Chaing Soong Meiling residence. But now is currently open for public tour.
- Martyr's Shrine- you can watch the famous Change of Guards ceremony which takes place every
- Chang-Kai Shek Memorial Hall is the most impressive monument to the great Chinese Hero. The bronze statue of late President Chiang Kai-Shek looks out over the city from the main building.
- Ningxia Night Market gives you the local lowdown on the scrumptious cuisine that is Taiwanese. Chow down on some fried yam balls or pork leg rice, or nibble on some taro balls, slurp some herb soup, and devour plenty of oyster pancakes to finish. All this and the hustle and bustle of one of the best markets in Taipei

## YANG MING SHANA

Yangmingshan Beitou Hot Spring- is a perfect place for urbanites to relax and revitalize. The volcano landscape is the most special part of Yangmingshan Hot Spring. It has a distinctive feature, temperature and mineral contents. They are mild alkaline sulfuric hot springs with a milky color and a temperate about 70 degrees Celsius. At here, you will have a wonderful hot spring travel experience.

Yeliu Scenic Area- Yeliu Scenic Area is a geological wonder with dozens of fascinating rock formations in a coastal setting.

| Departure<br>Date: |           |                                 |         | Flight : |      |  |
|--------------------|-----------|---------------------------------|---------|----------|------|--|
|                    | Tour Fare | Airport Tax &<br>Fuel Surcharge | Tipping | ACF      | Visa |  |
| Adult              |           |                                 |         |          |      |  |
| Child              |           |                                 |         |          |      |  |